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 Notifieringar
E-post

 E-postadress Telefon

 Postnummer och ort Adress

 För- och efternamn
Celine Beatrice Pace-Soler

Lämna medborgarförslag
Ärendenummer: #10038 | Inskickat av: Celine Beatrice Pace-Soler | 2024-12-11 09:57

1. Ange kontaktuppgifter

Kontaktuppgifter

Fyll gärna i telefonnummer och e-post om det saknas.
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Jag har tagit del av information kring personuppgiftshanteringen

Personuppgifter som behandlas

Namn
Adress
E-postadress
Personnummer
Telefonnummer

 Ändamålet med behandlingen

Vid handläggningen av ditt ärende registreras och behandlas de personuppgifter som framgår av 
informationen ovan. Behandlingen sker i det ärendehanteringssystem som verksamheten 
använder för handläggning av ditt ärende. Ditt namn kan komma att publiceras på Lekebergs 
kommuns hemsida.

Rättslig grund för behandlingen

En arbetsuppgift av allmänt intresse ska kunna utföras

Lagringstid

Se information om lagringstid nedan

 Övrigt om lagringstid

Vår hantering av information omfattas av offentlighetsprincipen och det svenska regelverket 
kring allmän handling. Det betyder att dina personuppgifter kommer att hanteras den tid som 
det behövs och i vissa fall för all framtid enligt bestämmelser i tryckfrihetsförordningen, 
offentlighets- och sekretesslagen och arkivlagen.

 Personuppgiftsansvarig
Kommunstyrelsen

Jag har tagit del av ovanstående information och godkänner behandlingen av 
personuppgifter

2. Beskriv ditt förslag

Skriv ditt förslag

Hej!

Mitt förslag är att införa 2 pedagogssystem i klasser igen.
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Skriv din motivering

På det viset kan vi ha en rimlig arbetsbelastning på de lärare som jobbar i klass samt möjligheter 
att möta upp varje elevs olika behov på annat vis än idag trots flexenhet på ex Lekebergsskolan.

Detta är i allra högsta grad preventionsarbete då skolan idag möter många olika utmaningar. 
Elever i olika grader av utsatthet och även med olika svårigheter. På sikt kommer samhället
/kommunen spara mycket pengar och även mänskligt lidande även om det "kostar" nu. Skolan 
kommer ha möjlighet att möta upp på ett annat vis än idag. Skolan är en skyddsfaktor det finns 
mycket forskning som visar på det.




